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Särskilt yttrande  

Arbets- och näringslivsnämnden 2025-01-20, ärende 10 

Verksamhetsplan 2025 för 
arbets- och näringslivsnämnden 
 

Vänsterpartiet röstade ja till nämndens verksamhetsplan för 2025. Men i Vänsterpartiets 
budgetalternativ för 2025 fanns en högre ambition för arbets- och näringslivspolitiken. 

Den höga arbetslösheten i kommunen visar tydligt att mer behöver göras för att 
arbetsmarknadspolitiken ska bli bättre. 

Kommunens insatser når bara en begränsad målgrupp: personer med socialt bistånd som 
står långt från dagens arbetsmarknad. 

Vänsterpartiet menar att kommunen måste öka sina arbetsmarknadsinsatser. Målet är en 
kommunal arbetsmarknadsverksamhet som ger stöd till arbetslösa och arbetsgivare. 
Arbetsförmedlingen sysslar inte längre med matchning av arbetslösa till lediga jobb och 
ger inte heller företag service för att tillsätta jobben. Södertälje kommun måste träda in 
där Arbetsförmedlingen lämnat walkover. Kommunen kan ansöka om att få bli en seriös 
entreprenör som jobbar med statlig finansiering. Det bör utredas om detta kan ske 
genom en utveckling av Telge tillväxt. 

Vänsterpartiet satsade 1,5 miljoner kronor mer i sitt budgetalternativ på den kommunala 
aktivitetsgarantin. Många fler ungdomar behöver kontaktas och erbjudas insatser. 

Kommunen och dess bolag bör ta ett större ansvar och anställa fler långtidsarbetslösa. I 
slutet av 2024 fanns endast 159 personer anställda med anställningsstöd i 
kommunkoncernen med över 6 000 anställda. Det borde fördubblas under 2025 för att 
bidra till en minskad långtidsarbetslöshet. 

Arbets- och näringslivsnämnden har i uppdrag att jobba med bland annat 
arbetsmarknadsfrågor för att öka sysselsättningen i kommunen, men saknar en egen 
förvaltning, och rollen blir därför mer samordnande än styrande. Vänsterpartiet vill att det 
görs en utredning med inriktning på att skapa en egen förvaltning. 
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